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ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

GRADA CRIKVENICE 

održane dana 13. lipnja 2014. godine u 19:00 sati 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

 Vedran Antić, Marina Baričević, Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac, ing., 

Paulo Krmpotić, Darko Pavlić, Kuzman Dokoza, Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana 

Ševerdija, dr. sc. Dragan Magaš 

 Sjednici nije nazočan: Dino Manestar, Branko Kleković, Davorka Vukelić 

Ljubobratović, Željko Skrbin, Damir Lončarić. 

 Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić,  

privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 

samoupravu Jasminka Citković, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije, 

turizam i gospodarstvo mr. sc. Jasna Perhat, voditeljica Odsjeka za prostorno 

uređenje i investicije Vjekoslava Glavan, voditelj Odsjeka za komunalni sustav Ivan 

Petrinović, voditeljica TIC-a TZG Crikvenica Tea Car Reljac, direktorica  GKTD-a 

"Murvica" d.o.o. Sonja Polonijo, direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović, 

v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, zapovjednik JVP Grada 

Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Centra za kulturtu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja 

Škrgatić , ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, ravnateljica Dječjeg 

vrtića "Radost" Martina Magaš, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree 

Pečaver, ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, 

zamjenica predsjednika Savjeta mladih Grada Crikvenice Iva Baldo, stručna 

referentica za pripremu sjednica Gradskog vijeća i arhivu Dubravka Pobor, 

predstavnici medija – Franjo Deranja – Novi List, Gracian Čop – Crikvenica danas. 

Sjednici su nazočni pedstavnici bratimljenog Grada Orlove iz Češke na čelu sa  

Jaromirom Kuča – gradonačelnikom Grada Orlove. 

Aktualni sat  

 Darko Pavlić postavlja pitanje vezano za velike količine smeća u dvorištu 

GKTD „Murvica“ d.o.o. odnosno da li se isto kako može sanirati otpeljati ili slično jer 

na ulazu u Crikvenicu iz Vinodolske doline stvara ružnu sliku. Nadalje pita zašto  u 

jutarnjim satima  puhalica za smeće stvara veliku buku prilikom čišćenja ulica. Sonja 

Polonijo odgovara da GKTD „Murvica“ ima sklopljen ugovor sa Metisom koji je 

javnom nabavom bio najpovoljniji za obavljanje odvoza otpada. Metis ima svoj 

određeni red odvožnje otpada te se u jednom momentu javi i veća količina smeća, ali 

odvoz se uglavnom vrši. Kada se radi o puhalici za smeće jedna je benzinska i 

bučnija a druga je električna koja je tiša i primjenjujemo je ali ne za sva područja. 

Električnom puhalicom skuplje je čišćenje ali se nastoji uvesti za sva područja. 
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 Marina Baričević postavlja pitanje vezano za radno vrijeme ugostiteljskog 

objekta Kataka na Črnom molu koje traje do jutarnjih sati i upoznaje nazočne sa 

nemilim događajima prošle subote prilikom otvorenja tog ugostiteljskog objekta gdje 

je bila nazočna i policija i prva pomoć iz razloga fizičkog obračuna pojedinaca. 

Produljeni rad stvara galamu i buku u tom području i stanovnici se jako bune i 

spremni su na prosvjed. Naglašava da se je isti objekt proširio od dozvoljenog 

prostora sa terasom u more i smatra da to nije uredu. U ime stanovnika tog predjela 

Crikvenice moli da se taj problem riješi i traži pisani odgovor vezan za ovaj problem. 

Drugo se pitanje odnosi na igralište na Dugi. Navodi da pristup igralištu nije moguć 

zbog parkiranih vozila, a da su neka inicijalna sredstva predviđena za uređenje 

sportskih terena. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je na 

igralištu Duga problem privatizacije prostora i ometanje ulaska u sportske terene. 

Naglašava da će se parkiranje pokušati spriječiti postavljanjem žardinjera koje će 

omogućiti pješački pristup igralištu. Gradonačelnik u svezi ranog vremena Katake 

odgovara da se je lanjske godine smanjio nivo razine buke te da je radno vrijeme do 

2 sata u noći. Posjedujemo i instrument koji pokazuje i razinu buke ali koji nije 

služben međutim je naznaka da se prema objektu koji posluje uz veliku buku može 

dati upozorenje za smanjenje radnog vremena. Ukoliko se budu dešavale slične 

stvari skratiti će se radno vrijeme prekršiteljima. Vezano za problem buke na Črnom 

molu posjetio me je i novi vlasnik Hotela Therapia i naglasio da neće dalje ulagati u 

uređenje Hotela ukoliko se problem buke ne riješi. Naglašava da će prvo 

prekoračenje buke od strane Katake biti sankcionirano. 

 Igor Posarić zahvaljuje se vijećnici Marini Baričević na postavljenom pitanju i 

nada se da iza odgovora gradonačelnika stoji odlučnost u rješavanju ovog problema. 

Nadalje postavlja pitanje vezano za dječja igrališta i napominje da nismo ništa po tom 

pitanju napravili i da još uvijek stoji natpis da se igrališta koriste na vlastitu 

odgovornost. Traži pisani odgovor koji će sadržavati popis svih igrališta na području 

Grada i pod čijom su ingerencijom. Drugo se pitenje odnosi na pothodnik na Hrusti za 

koje traži pisani odgovor a radi se o omogućavanju invalidima da prođu tim 

podhodnikom. 

 Zdravko Pernar postavlja pitanje što je sa uređenjem parka od Trga Stjepana 

Radića do Miramara koji je neuredan a i zamijećene su i naslagane kamene ploče 

kod Gradske knjižnice. Sonja Polonijo odgovara da je uređenje parka započelo na 

način da se na tvrdu podlogu zemlje stavlja rizla a obnova sadnica ide onoliko koliko 

bude financijskih sredstava. Zamjenik gradonačelnika odgovara za kamene ploče 

ispred knjižnice da su  upravo danas postavljene i ugrađene. 

 Kuzman Dokoza upozorava na izgled plaže ispod Lanterne u Dramlju koja je 

neprimjernog izgleda i sliči na ratište. Isti pod hitno treba urediti. Naglašava da je 

dosadašnji koncesionar podnio zahtjev za dobivanje koncesije ali je koncesija 

dodijeljena drugome. Drugo se pitanje odnosi na velike hrpe građevnog materijala na 

raznim mjestima po Gradu. Smatra da bi komunalni redari po tom pitanju trebali 

djelovati. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je plaža ispod 
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Lanterne momentalno bez koncesionara, jer je na županijsku odluku o dodjeli 

koncesije uložena žalba. Gradu je svejedno tko će dobiti koncesiju ali je važno da 

plaža bude u funkciji i da je uređena. Postoji u gradu još plaža koje su prepuštene 

same sebi pa će grad morati poduzeti određene akcije. 

 Josip Friš postavlja pitanje da li se može spriječiti prodaja alkoholnih pića 

maloljetnim osobama. Kada se radi o neredima na Črnom molu naglašava da je 

prisutno više faktora a jedan je da se maloljetnicima prodaju alkoholna pića koja se 

ispijaju na gradskoj plaži. Napominje obrt „Jeličić“ koji prodaje alkoholna pića. Drugo 

se pitanje odnosi na parkirane automobile na Petaku na prometnoj traci koje još nije 

razriješeno a već je na isto upozoreno. Predsjednik gradskog vijeća naglašava da će 

službe uputiti dopis inspektoratu i Policijskoj postaji vezno za prodaju alkoholnih pića 

maloljetnim osobama. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će 

se na Petaku postaviti plastični obojnici kako bi se što bolje regulirao promet, a u tom 

cilju ići će se na zabranu skretanja prometa u  Preradovićevu ulicu što bi olašalo 

frekvenciju na Petaku jer iz smjera Preradovićeve u tom slučaju ne bi nailazila vozila. 

 Zdravko Pernar predlaže da se bolje i kvalitetnije postave oznake skretanja u 

Kotorskoj ulici, pa tako skretanje u lijevo za Plodine i također za Dom zdravlja. 

Nadalje pita što je sa Trgom ispred Hotel Internationala. Zamjenik gradonačelnika 

Veselko Mutavgjić odgovara da je na tom budućem trgu predviđena zelena oaza, te 

će se financijski potpomoći. Vidljivi su pomaci uređenja u parku u kojem se 

predviđaju ove godine i adventska događanja,  međutim  za kompletnu rekonstrukciju 

i izgradnju novoga trga će se počekati. 

 Darko Pavlić postavlja pitanje da li se konzumiranje alkohola može na javnim 

površinama zabraniti nekom od odluka grada, odnosno da li postoji mogućnost. 

Predsjednik Gradskog vijeća odgovara da vijećnik može i sam predložiti akt a da će 

mu u izradi pomoći stručne službe Grada. 

 Paulo Krmpotić postavlja pitanje što je sa parkom u centru Selaca i 

onečišćavanje istog od kućnih ljubimaca. Drugo se pitanje odnosi na krpanje rupa 

odnosno asfaltiranje nakon izvođenja radova na što su Selčani čekali godinu dana. 

Sonja Polonijo odgovara da će se vlasnici kućnih ljubimaca početi kažnjavati putem 

komunalnog redarstva, a novčane kazne su velike. Nadalje napominje da nered 

radimo sami i da se mora žešće prići kontroli. Igor Uremović odgovara da se je nakon 

svih prekopa prišlo asfaltiranju krajem prošle godine i da je asfaltiranje išlo redom te 

da je ovaj tjedan predviđen završetak. Iskazuje isprike svim onima koji su duže čekali 

na stavljanje površina u prvobitno stanje asfaltiranjem. 

 Marina Baričević postavlja pitanje da li je istina da se je plaža Črni mol čistila 

od stakla i smeća tri sata. Sonja Polonijo odgovara da se gradska plaža čisti svako 

jutro od 5 do 8, jer se u 8 otvara za turiste i naplaćuje ulaz. 

 Mato Gavran postavlja pitanje što se može poduzeti za nakaradnu građevinu 

koja niče u centru Grada Crikvenice na plaži kod spomenika ribaru. Zamjenik 
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gradonačelnika odgovara da je na tom dijelu plaže izdano koncesijsko odobrenje 

koje je na traženje Grada Županija potvrdila. Traženje se je sastojalo u tome da se  

uz ostalo odobri montažni ugostiteljski objekt sa natkrivenom  terasom. Građevina se 

smatra montažnom – to je ustvari natkrivena terasa. Da li je za istu potreban akt o 

gradnji nije mi poznato. 

 Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik 

Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 12 vijećnika, što je pravovaljani broj 

za donošenje zaključaka i ostalih akata. 

 Predsjednik Gradskog vijeća predložio je izglasavanje točke po hitnom 

postupku  - Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenica za 2014. godinu s 

projekcijama  za 2015. i 2016. godinu sa pratećim dokumentima. Za uvrštavanje  

toče u dnevni red po hitnom postupku glasovalo je  12 vijećnika ZA, tako da je 

Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenica za 2014. godinu s projekcijama  za 

2015. i 2016. godinu sa pratećim dokumentima uvršten u dnevni red pod točkom 6. 

Dnevni red  je prihvaćen sa 12 glasova ZA. 

     D n e v n i   r e d : 
 

1.  Verifikacija  Zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Grada Crikvenice  
3. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Dupci (K6) 
4. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

UPU 5 Tončićevo  
5. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Crikvenice  
6.1. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. Godinu s 

projekcijama za 2015. i 2016. godinu – opći i posebni dio, 
6.2. Prijedlog I. izmjena Plana razvojnih programa Proračuna Grada 

Crikvenice za 2014. Godinu s projekcijama za 2015. I 2016. Godinu, 
6.3. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. Godinu po 

izvorima financiranja, 
6.4. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu po 

programima s opisom programa. 
 

TOČKA 1.  Verifikacija  Zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Primjedbu na Zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća iznio je predsjednik 
Gradskog vijeća navodeći da je vijećnik Skrbin Željko čestitao na pobjedi na  
izborima MO Jadranovo HDZ-u  i njegovim partnerima te traži da se nakon 
preslušanog snimka dodaju riječi „i njegovim partnerima“. Uvažavajući ovu primjebu 
vijećnici su sa 12 glasova ZA donijeli slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 Verificira se Zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
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TOČKA 2. Prijedlog odluke o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice  
 
 Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, te 
Igor Posarić – predsjednik Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje. 
 Sa  12 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 
 O D L U K A  
 o donošenju Ciljanih izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 
Crikvenice  
(tekst Odluke Klasa: 350-01/12-01/32 Ur. broj: 2107/01-06/2-14-82 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 
Dupci (K6) 
 

Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
Sa  12 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 

 O D L U K A  
o izradi Urbanističkog plana uređenja Dupci (K6) 

(tekst Odluke Klasa: 350-01/14-01/24 Ur. broj: 2107/01-06/2-14-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog 
plana uređenja UPU 5 Tončićevo  
 

Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 Sa  12 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 
 O D L U K A  
 o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja UPU 5 Tončićevo  
(tekst Odluke Klasa: 350-01/14-01/25 Ur. broj: 2107/01-06/2-14-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog 
plana uređenja Grada Crikvenice  
 

Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
U raspravi je učestvovao Igor Posarić. 

 Sa  10 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA  glasa prihvaćen je Prijedlog i donijeta je 
 O D L U K A  
 o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice  
(tekst Odluke Klasa: 350-01/14-01/26 Ur. broj: 2107/01-06/2-14-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 6.1. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 
2014. godinu s projekcijama za 2015. i 2016. godinu – opći i posebni 
dio 
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 Uvodno obrazloženje Prijedloga I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice sa 
pratećim dokumentima dala je pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i 
gospodarstvo Jasna Perhat. 
 Vijećnici su sa 10 glasova ZA, 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN glas prihvatili 
Prijedlog i donijeli 
I. izmjene Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu s projekcijama za 2015. 
i 2016. godinu – opći i posebni dio 
(tekst I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice  KLASA: 400-06/14-01/04, UR. BROJ: 

2107/01-05/01-14-4 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 6.2. Prijedlog I. izmjena Plana razvojnih programa 
Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu s projekcijama za 
2015. I 2016. godinu 
 
Vijećnici su sa 10 glasova ZA, 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN glas prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 
I. izmjene Plana razvojnih programa Proračuna Grada Crikvenice za 2014. 
godinu s projekcijama za 2015. i 2016. godinu 
(tekst I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice  KLASA: 400-06/14-01/04, UR. BROJ: 

2107/01-05/01-14-5 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 6.3. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 
2014. godinu po izvorima financiranja 
 
Vijećnici su sa 10 glasova ZA, 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN glas prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 
I. izmjene Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu po izvorima financiranja 
 

TOČKA 6.4. Prijedlog I. izmjena Proračuna Grada Crikvenice za 
2014. godinu po programima s opisom programa 
 
Vijećnici su sa 10 glasova ZA , 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN glas prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 
I. izmjene Proračuna Grada Crikvenice za 2014. godinu po programima s 
opisom programa. 
 
 
Dovršeno u 21,15 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor,v.r.     Lovorko Gržac, ing.v.r. 
 


